
Sisačka Opća bolnica „dr. Ivo Pedišić“ pruža puni opseg
zdravstvene skrbi
Nakon obnove, ostat će problem s kadrovima i interijerom

Nakon „petrinjskog“ potresa, upravo sam u krugu Opće bolnice „dr. Ivo Pedišić“ Sisak čuo da bi obnova
mogla potrajati pet do čak 10 godina.

Katastrofalan potres koji je pogodio područje Sisačko-moslavačke županije 29. prosinca 2020. godine

oštetio je sve zgrade u krugu bolnice, medicinsku opremu, inventar i zalihe lijekova.

Tu večer nakon potresa, iz Opće bolnice „dr. Ivo Pedišić“ otišli su svi bolesnici. Bolnica je ostala prazna,

razrušena, ali su se ravnatelj i djelatnici okupili, organizirali se, organizirali rad svih ambulanti, Stožer i

nastavili s radom.

Više od 20 mjeseci nakon potresa, učinjeno je puno da bolnica radi na što normalniji način, no problemi su

brojni.

Bolnica pruža puni opseg zdravstvene skrbi za sve svoje osiguranike: sve specijalističke službe rade,

obavljaju se svi dijagnostički postupci koji su se obavljali i prije potresa. Najveća dobit je otvorenje

Središnjeg paviljona koji je nakon potresa ostao neoštećen i nakon četiri godine pripreme i gradnje otvoren

je krajem mjeseca svibnja.

Objavio  Stjepan Bonev  - 10/09/2022
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U njemu su smješteni hemodijaliza, objedinjeni hitni bolnički prijem, laboratorij, internistička i neurološka

poliklinika te dva odjela na kojem su hospitalizirani internistički bolesnici. Prema planu, na odjelima je

trebalo biti 45 kreveta, no uz odobrenje Ministarstva zdravstva smješteno je 80 kreveta za isto toliko
bolesnika.

Vrlo brzo, u objektu Središnjeg paviljona uskoro bi s radom trebao započeti Odjel transfuzije.

Započeli su radovi na zgradi nove Interne, koja će kompletno biti sanirana, a vrlo brzo bi trebali započeti

radovi na zgradama pedijatrije, neurologije, stare Interne, a trebala bi započeti i radovi na izgradnji nove

kuhinje. Planirani su i radovi na kompletnoj rekonstrukciji zgrade u kojoj se nalaze �zijatrija i dermatologija.

Kada se svi radovi završe, u zgradama na kojima se obavljaju kompletna rekonstrukcija i sanacija dobit će

potpuno nove odjele koji će imati uglavnom dvokrevetne i jednokrevetne sobe s kupatilom te će biti puno

lakše i ugodnije za sve bolesnike, ali i djelatnike Bolnice.

Problem u cijeloj priči će biti interijer: Bolnica ima dio opreme i kreveta, ali je namještaj jako oštećen i trebat
će ga promijeniti te će svakako biti potrebna pomoć Sisačko-moslavačke županije i Ministarstva zdravstva.

Problem su i kadrovi! Na Odjelu neurologije trenutačno rade samo dva liječnika specijalista. Više od godinu

dana na četiri natječaja za specijalizaciju iz anestezije nije se javio nijedan liječnik, a Odjel infeltologije ima

također samo dva liječnika specijalista.

Bolnica nema mehanizme zadržati svoje specijaliste, odnosno liječnike kojima je Bolnica dala

specijalizaciju. Oni uz vrlo mala �nancijska sredstva odlaze u privatne poliklinike ili odlaze u inozemstvo.

Osim što stvara gubitke samoj Bolnici, remeti brojne planove.

Liječnike se nastoji zadržati stipendijama za postdiplomski studij, odnosno izradu doktorske dizertacije pa

tako Bolnica svake godine �nancira dvije stipendije, a ove godine i za magistre sestrinstva.



https://www.radio-banovina.hr/wp-content/uploads/2022/09/305758554_532281121997270_3063235787070748035_n.jpg
https://www.radio-banovina.hr/wp-content/uploads/2022/09/305554774_550133123583417_1675920064769972569_n.jpg
https://www.radio-banovina.hr/wp-content/uploads/2022/09/306049947_621906785968386_7192380865235600501_n.jpg


Nastoji se nabaviti najmodernija oprema te će za nekoliko mjeseci Bolnica dobiti suvremeni ultrazvuk za

srce 4D koji će biti itekako značajan za rad kardiologa.

Uz sve poteškoće koje su pogodile Bolnicu, probleme s prostorom, svim stanovnicima pruža se

odgovarajuća i kvalitetna zdravstvena skrb. Problem je i s kadrovima, istaknuo je ravnatelj Tomislav

Dujmenović. “Trenutno imamo 83 specijalizanta. Kada bi oni svi ostali kod nas, to bi bilo prekrasno. Bolnica

duže vrijeme ne bi imala problema s kadrovima. Međutim, problem je kako ih zadržati!”, istaknuo je

Dujmenović.

Možda zaista neki objekti na potresom pogođenom području svoju obnovu budu čekali 10 godina, no to
nije slučaj s Općom bolnicom “dr. Ivo Pedišić” Sisak, koja bi sljedeće godine trebala iz većine nevolja izaći

kao potpuno nova, na radost svih djelatnika Bolnice, pacijenata, ali i svih žitelja Sisačko-moslavačke

županije pa i šire.

 

(Tekst je �nanciran sredstvima Agencije za elektroničke medije temeljem Javnog poziva za ugovaranje
novinarskih radova u elektroničkim publikacijama u 2022. godini)
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